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מור מיה שגב: גאווה ישראלית בלב ים
Posted on 23 בנובמבר by 2019 עוזי בכר

הקב"טית הישראלית תהיה אחת מ-26 נשים שתשתתפנה בצוות הפיקוד של האונייה סלבריטי אדג' בהפלגה
ההיסטורית ביום האישה הבינלאומי 2020

Categories: חדשות, ראשי
Lisa Lutoff-Perlo, Kate McCue ,סלבריטי אדג', מור מיה שגב, סלבריטי קרזס ,Celebrity Edge ,ליסה לוטוף-פרלו :Tag

אף על פי שחלה התקדמות, עדיין 2% בלבד מכלל עובדי הקרוזים הן נשים, למעט בחברת הקרוזים סלבריטי קרוזס
.BRIDGEthegap# שמובילה את הענף לעתיד מגוון יותר באמצעות יוזמת

Kate) כעת מותג היוקרה סלבריטי קרזס שעשה היסטוריה כשמינה את האישה האמריקנית הראשונה, קייט מקו
McCue), לקפטנית אוניית נוסעים, הודיעה שוב כי 22% מאנשי צוות גשר הפיקוד באוניות מורכב מנשים והפלגה אחת

היסטורית תתקיים ביום האישה הבינלאומי (8 במרץ 2020).

מדובר בהפלגה באונייה החדשנית סלבריטי אדג' (Celebrity Edge) שבגשר הפיקוד תעמוד קפטנית  קייט מקו
.(Lisa Lutoff-Perlo) ולצידה 26 נשים נוספות ומנכ"לית – נשיאת החברה  ליסה לוטוף-פרלו
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"כולנו נלהבים לסגור את הפער המגדרי", אמרה ליסה לוטוף-פרלו. "במהלך השנים האחרונות עבדנו קשה כדי לגוון
את אנשי הצוות ולהביא יותר נשים מתמיד לתעשיית הקרוזים. שום דבר מכל זה לא היה יכול להיות אפשרי ללא
ההנהגה והחזון המשותף של הגברים והנשים יוצאי הדופן איתם אני עובדת כל יום, בהובלתם של פטריק דהלגרן

(Patrik Dahlgren) ובריאן הבל (Brian Abel) – שלקחו את האתגר הזה ואפשרו זאת. אנו ברי מזל שיש לנו הרבה
נשים מדהימות מנוסות ומוסמכות שפעלו ללא לאות כדי להשיג את התפקידים האלה."

פטריק דהלגרן, סגן נשיא בכיר למבצעים ימיים גלובליים בחברת רויאל קריביאן הוסיף: "מאז 2015 העלנו את אחוז
הנשים המוסמכות בגשר הפיקוד שלנו מ-3% ל-22%. כעת אנו מקווים שזה ימשיך לצמוח, אנחנו צריכים רק יותר נשים

שתרמנה את הכפפה לקריירה בים, במיוחד בתחום ההנדסה."

"קשה לתאר את ההתרגשות לעבוד לצד הנשים המדהימות הללו בהפלגה ההיסטורית בסלבריטי אדג'" אמרה קפטנית
קייט מקו. אני מקבלת השראה יומית מהנשים המדהימות שאני עובדת איתן בים וביבשה והן הוכחה לכך שיש כח

מגוון."

מור מיה שגב – הקב"טית של הסלבריטי אדג'
כשראיתי את שמה של מור בין רשימת כל הנשים שתשתתפנה בהפלגה ההיסטורית באונייה סלבריטי אדג' התמלאתי

גאווה, שהתגברה אף יותר כשנודע לי שהיא הקב"טית של אחת האוניות היותר מיוחדות שנבנו בשנים האחרונות-
הסלבריטי אדג'.

הצגתי בפנייה מספר שאלות שאני משוכנע יעניינו גם אתכם, קוראים יקרים:

ספרי על עצמך וכיצד הגעת לתפקיד ?

"קיבוצניקית מיטבתה, אבא היה איש קבע בחיל האוויר ולכן הצבא ואהבת המדינה כבר זרמו בעורקנו מגיל צעיר.
אחרי שירות צבאי באוגדת עזה וקבע בגולני יצאתי לטיול בדרום אמריקה שבסופו שמעתי על העבודה והגעתי לראיון

בחיפה, משם הכל כבר התגלגל מאוד מהר, מספר חודשים של הכשרות וקורסים 'במרכז דדו' לצד אנשי ים ושאר
חובלים עליתי לראשונה על הסלבריטי מרקורי ב-2009 ששטה אז באלסקה. הגעתי 'טרייה' מהצבא, לסביבת עבודה

יותר "מעודנת" עם אורחים ולא חיילים והאתגר היה גדול."

כמה שנים את בתפקיד והאם ביצעת תפקידים נוספים באוניות נוסעים ?

"גויסתי לתפקיד של סגן קב"ט ועברו כמה שנים עד שקיבלתי קידום לקב"ט. את תפקיד הקב"ט אני עושה כבר 3
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שנים, אחרי הפסקה קטנה לתואר ראשון בארץ. הצוות באוניות נוסעים מתחלק לשלוש מחלקות עיקריות: הגשר
והמלחים, המנוע והמלון. ישנה אפשרות לעבור בין מחלקות בהתאם להסמכה כמובן, אבל מחלקת ה-Deck בה נמנים

קציני הגשר, הביטחון והבטיחות היא הטופ של הטופ. מי שיותר מתחבר לפן השירותי של העבודה ימצא את עצמו
במחלקת המלון בשלב כזה או אחר."

מה תפקידך בדיוק ואיך החיים כאיש צוות באוניית נוסעים ?

"קב"ט האונייה עוסק בכל מה שקשור לביטחון האונייה, הנוסעים, סריקות ציוד ואספקה המועמסים בנמלים, רגולציות
ימיות בינלאומיות וחוק מקומי בנמלים השונים. מעבר לסריקה הפשוטה שאנחנו מכירים משדות התעופה, יש פן מאוד

רחב של חוק שעלינו להכיר ולפעול על פיו. האונייה היא למעשה מדינה שמפליגה ממקום למקום. האונייה נמצאת תחת
דגל מלטזי ובאותה העת תחת רגולציה אמריקנית, ומכיוון שהאונייה גם מגיעה למדינות נוספות יש שיקול דעת גם

לחוק המקומי אליו הפלגנו. הקב"ט עוסק בפן הבטחוני פח"עי (פעילות חבלנית עוינת) אולם גם בכל אירוע בעל
מאפיינים פלילים בין עם זה צוות או נוסעים."

סלבריטי אדג' הראשונה בסדרה. צילום סלבריטי
כמה נשות צוות נמצאות כעת בסלבריטי אדג' ?

"המספר משתנה כל הזמן אבל אין ספק שיש יותר ייצוג נשי בכל המחלקות. במחלקת הDeck- הייצוג עלה באופן
משמעותי - אין גשר בצי שאינו מונה לפחות 2-3 קצינות."

איך ההרגשה להיות חלק מההפלגה הייחודית ביום האישה הבינלאומי ?

"אני באדג' כבר מההפלגות הראשונות, מאוקטובר שנה שעברה ובשבילי האונייה הזו כולה היא סמל והתרגשות, שילוב
בין עוצמה וטכנולוגיה ויופי מאוד ייחודי. ליסה לוטוף פרלו עושה פה עבודה מדהימה, שים את השוויון המגדרי בצד -

זה לא חדש לנו, כמה שנים יש טייסות בצה"ל ? אנחנו נולדנו לתוך זה. היא אומרת יש לי את הכח להראות לנשים
שאם הן רוצות הן יכולות להיות בתפקידים האלה, משם קחו את זה הלאה, תגשימו את זה כנשים. כשראיתי את

הסדרה הטייסות, אחת ממדריכות הטייס אמרה משהו כל כך מדויק, שהיא שואפת לכך שנשים בתפקידים גבריים
יישארו בעלי מאפיינים נשיים, זאת לדעתי העצמה נשית."

תוכניות לעתיד והאם את באמת מאמינה שתהינה יותר ויותר נשים בצוות האוניות ?

"אני מאמינה שכן כי ליסה לוטוף פרלו באמת משאירה פה חותם שהרבה ילדות או נערות מסתכלות אליו ואומרות  -
הנה זה קורה גם אצלנו ואני רוצה לנסות גם. העבודה לא נהיית קלה יותר והאחריות רק תופחת אבל האפשרות קיימת

- היא פה והיא פתוחה לכולם. "
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הכח הנשי שבאוניות הקרוזים. צילום באדיבות מור מיה שגב

תוכנית מיוחדת להפלגה מיוחדת
כחלק מההפלגה הייחודית, חברת סלבריטי הכינה תוכנית מיוחדת הכוללת: תערוכת אמנות ומכירה פומבית של יצירות

שיוצרו ע"י נשים, שיתוף פעולה עם מעצבת התכשיטים Reout Kallati, הצגת במאיות משפיעות, סיפורי השראה,
משחקי ספורט ופאנל של צוות הנשים באונייה.

הסלבריטי אדג' הושקה ב-2018 ותוכננה ע"י צוות אדריכלים ומעצבים שהציגו עיצוב חדשני וטכנולוגיה מתקדמת כמו
שטיח הקסמים (Magic Carpet) – מסעדה חיצונית שעולה ויורדת לאורך 16 סיפונים.

במאי הקרוב האונייה סלבריטי אדג’  תגיע לראשונה לאירופה ותצא למסלול מפנק בן 7 ל – 10 לילות בים התיכון:
(Apex) מברצלונה, בסיבוב הכולל את חופי צרפת ואיטליה המרהיבים וחזרה אל נמל הבית.  הסלבריטי איפקס

תושק ב-2020 ולאחריה שתי אוניות נוספות ב-2021 ו- 2022.

צי אניות סלבריטי קרוזס מונה 13 אוניות המשייטות ברחבי תבל. חברת השייט היא חלק מתאגיד רויאל קריביאן.

https://www.youtube.com/watch?v=sbeebDfLkjc&feature=emb_title
ברוכים המצטרפים לקבוצת הפייסבוק ״קרוז חלום של הפלגה״ – הייחודית בעולם הקרוזים
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